
PROTOKoL NT XIrr.2017

z sesii Rady Gminy Rybno odbytei w dniu 27 czerwca2oTT t.
w sali OSP w Rybnie pod przewodnictwem

Pana Andrzeia Kornackiego - Pzewodnicz4cego Rady Gminy Rybno

Obrady Rady Gminy protokolowala - Ewa Soboczyfiska - Inspektor ds. Obslugi Rady i Kadr w
Urz€dzie Gminy Rybno

Obrady rozpoczeto o godz. 10:05, zakoficzono o godz.14:40

Stan ustawowy Rady - 15 Radnych,

W sesji bierz€ udzial 14 Radnych

Nieobecni: Radny Pan Piotr Gurgielewicz

- lista obecnosci stanowi zal4cznik do prctokolu.

Spoza Rady Gminy w sesji uczeskriczyt:

1.Pan Tohasz Wegrz'.nowski - W6it cminy

2.Pani Jolanta Jendrycka - Selretarz cminy

3.Pani Tdzislawa Kanicz - Skarbnik cminy

4.Pan ZbiSniew Drzystek - Radca prawny

5.Pad Magdalena Anczykowska - Przewodnicz4ca Rady Powiahr Dzialdowskiego

6.Soltysi

- fista obecnoici stanowi zalacznik do protokolu

T.Mieszkafrcy

Porz{dek se6jil

Ad.l i 2 Otwarcie sesii i stwierdzenie prar,vomocnosci obrad.

Obady XL s€sji Rady Gminy Rybno otworzyl o 8odz. 10:05 Pan Andrzej Komacki Pzewodniczqcy

Rady Gminy. Powital vrszystkich obecnych na sali obrad a nastgpnie stwierdz4 ze po sprawdzeniu

listy obecnoki, na sali znajdui sig 14 radnych co stanowi kworum do podeimowania prawomocnych

uchwal.

Ad.3.Ustalenie porzadku obrad.

Przewodnicz4cy Rady pzedstawil porz4dek dzienny obrad.

Kieruiqc nasepnie zap)tanie o propozycie zmiany porzqdku obrad.

Wnioski o zmiane porz4dku obrad sesji wnie6li: nie wniesiono.

Nasepnie Przewodnicz4cy Rady poddal pod porzqdek obrad.



Rada Gminy w glosowaniu jawn,'m na ustawowy sktad Rady 15 Radnych r^, oberno6ci 14 Radnych

tlosamil
-,,2a" - 74

' ,Przeciw' -O

-,,wshzymuiQcy(h sie" - 0

przyifla porztdek obrad XL sesii Rady cminy, kt6ry po otwarciu sesii, i stwierdzeniu

prawomocno6ci obiad j€st nastepuj4cy:

4.Przyigcie protokolu z )OmX sesii Rady cminy Rybno.

s.Spiawozdanie migdzysesine W6ita cminy Rybno.

6.Absolutorium dla W6jta Cminy za 2fl6 rok:

l)Przedstawienie sprawozdania z wykonania budietu Gminy Rybno za 2016 rok oraz sprawozdania

finansowego.

2) Przedstawienie informacii o stanie mienia komunalnego cminy Rybno.

3)Przedstawienie Uchwary Skhdu Orzekaj4cego Regionalnej Izby Obmchunkowej w Otsztynie w

sprawie $ydania opinii o przedlozonym Wzez W6jta cminy Rybno sprawozdaniu z wykonania

budzetu Gminy Rybno za 2016 rok.

4)Przedstawienie Uchwaly Komis.ii Rewizyjnej Rady Gminy Rybno w sprawie zaopiniowania

wykonania budzetu oraz raniosku dotyczqcego absolutodum,

s)Przedstawienie Uchwary Skladu Orzekaj4cego Regionalnej Izby Obrachunr<owei w Olsztynie w

sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady cniny Rybno dotyczqcego udzielenia

absolutorium dla W6jta Gminy.

6) Debata.

4 Podjecie uchwal w sprawie:

a)zatwierdzenia sprawozdania findnsowego oraz sprawozdania z wykonania budZetu cminy Rybno

za m16 rok,

b) udzielenia W6jtowi Gminy Rybno absolutorium z tytulu raykonania budzetu za 2016 rok.

T.Podifcie uchwal w nastfpujtcych sprawach:

1) zmiany Wieloletniei Prognozy Finansowej cminy Rybno na l^ta 2077-Tn7,

2) zmian w budzecie Gminy Rybno na 2017 rok,

3) trybu prac nad projektem uchwaty budzetow€i,

4) zniesienia statusu pomnika przyrody,

5) zniesienia statusu pomnika przyrody,

6) powolania Mlodzi€Zowej Rady cminy Rybno,

4 rozpahzenia skargi na dzialalnosa Kierownika Gminn€go Osrcdka Pomocy Spolecznej w Rybnie.

S.Wolne wniogki i zapytania.

9.Zamknifcie obrad.



Ad.4.Pzviecie erotokolu z )OfiIX sesii Radv Cminv Rybno.

Przewodnicz4cy Rady zwr6cil sig do Rady o zabranie glosu w sprawie protokolu z XXXIX sesii Rady

Gminy.

Glos zabral:

Radny - Pan Waldemar Reszka: ,,zwracam sie do Pana Prz€wodniczqcego o nie prziecie wniosku,

poniewaz nie zostafy zawarte w nim istohe dla mnie informaqe."

PrzewodniczEcy Rady - Pan Andrzej Komacki: ,, czyli zabraklo informacji dla radnego w protokole."

Radny - Pan Waldemar Reszka: ,,tal.."

Przewodniczqcy Rady - Pan Andrzej Komacki: ,,czeto zabraklo w protokole?"

Radny - Pan Waldemar Reszka: ,, m6wilem o kwocie podatku iakq placq mieszkaficy Tuczek,

m6wilem w jakiq kolgnoici. Dla mnie jest to bardzo istotne."

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzei Komacki: ,,rozumiq Ze jest to wniosek formalny."

Radny - Pan Waldemar Reszka: ,,tak, mam przygotowanq lise zwi4zanq z platno6ciE podatku, kt6rQ

uzyskalem z Urz€du Gminy z 2015 roku. W przerwie przekaze wszystkim radnym do wiadomosci."

Protokolant - Ewa Soboczyiska wyjasnila kwestie zwi4z n4 z procedur4 skladania poprawek do

protokolu.

Raday - Pan Waldemar Reszka: ,, zgadzam sig, i€ prccedury nie zostaty dochowane. Chcialbynr

przgkazai En spis, czy moie byC zapisany w protokole?"

Ptzewodniczacy Rady - Pan AndrzeiKonacki: ,, czy kolega podtrzymuje sw6j wnios€k formalny?"

Radny - Pan Waldemar Reszka: ,,nie zgadzam si9 z tym protokolem, a radni niech decyduj4 o sobie."

Wiecei uwag nie wniesiono.

Po czym Przewodniczqcy Rady poddat pod glosowanie wniosek formalny Radnego Parla Waldemara

Reszki w sprawie nie prziecia protokotu z XXXIX sesji Rady Gminy Rybno.



Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady t5 Radnych $, obecnosci 14 Radnych

glo3ami;

..'2a,, - 5

- ,,Przeciw' - 6

-,,wstrzymuitcych sie" - 3

nie przyigla wniosku Radnego Pana Waldemara Reszki w sprawie ni€ prz],jecia pfotokolu z )OOdX

sesii Rady Gminy Rybno.

Nastepnie Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Kornacki poddal pod glosowanie protok6l z XXXIX

sesti Rady Gminy:

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci t4 Radnych,
glosami:
- 7 - -2a",- 1 - ,,przeciw"
- 6 -,,wstrzymui4cych sie"
przyi€la protokolu z )oofiX sesii Rady cminy Rybno,

Ads.Sprawozdani€ miedzvse€yine W6ita cminv Rvbno,

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andzej Komacki zwr6cil sie do W6jta cminy o przedstawienie Radzie

sprdwozdania z dzialalno6cr miedzysesyinej.

Sprawozdanie stanowi zal4cznik do protokolu.

Nast€pnie Przewodniczqcy Rady otworzyl dyskusje.

Pytai nie wniesiono.

Ad.6 Ab8olutorium dla W6ita cminy za 2016 rok.

1) Przedstawienie sprawozdania z wykonania budietu Gminy Rvbno za 2018 rok oraz
sDrawozdania f inan8owego.

Przewodniczqcy Rady - Pan Andrzq Komacki udzielil glosu Skarbnik Gminy - pani

Zdzislawle Kanicz, kt6ra plzedstawila Radzie spnwozdanie z wykonania bud2etu Gminy

Rybno za 2016 rok oraz sprawozdanie fitransowe.

Radni nie wnieSli pytaf do plzedstawionych sprawozdarl.

Nastepnie Przewodniczqcy Rady przeszedl do kolejnego podpunltu porz4dku obrad.

4



2l Przestawienie informacii o stanie mienia komunalnego Gminy Rybno.

Przewodriczqcy Rady - Pan Andrzej Komacki udzielil glosu Skarbnik Gminy - Pani

Zdzklawie Kanicz, ktora przedstawila Radzie informacje o stanie mienia komunalnego

Gminv Rvbno.

Nastepnie zwr6cil sie do Rady, czy sa jeszcze pytania dotyczqce przedjdotowej informacji.

Radni nie wnie6li pytan do informaqi o stanie mienia komunalnego Gminy Rybno. Wobec

czego PtzewodnkzFy Rady przeszedl do kolejnego podpunktu porz4dku obrad.

3) PEedstawienie Uchwaly Skladu Orzekaiqceqo Regionalnei Izbv Obrachunkowei w

Olsztvnie w rprawie wydania opinii o przedloionydr przez w6ita Gminy Rvbno

sprawozdaniu z wvkonania budietu Gminv Rvbno za 2016 rok.

Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Andrzej Komacki udzielil glosu Skarbnikowi Cminy Pani

Zdzblawie Kanicz, kt6!a przedstawila Radzie Gminy Uchwalg Skladu Orzekaj4cego

Regionalrrej Izby obrachunlowej w olsztl'nie Nr RIo VU-0120-175 /'17 z dl]da 4 kwietnia

2017 r. w sprawie wydania opinii o pzedlozonym plzez W6ita Gminy Rybno sprawozdaniu

z wykonania budtetu gminy za rck 2O'16 (uchwala stanowi zal4cznik do protokolu)

stwierdzaj4c, ie Regionalna Izba Obrachud<owa wydala Pozytywnq opinig o przedlozonym

splawozdaniu.

Po odczytaniu przez Skarbnika Gminy opinii, Przewodnicz4cy Rady przeszedl do koleinego

podpunktu porzadku obrad.

02 czerwca 2017 r. w gprawie zaopiniowania tykonania budZetu oraz {driosku

dotvcziceqo absolutoriudr'

Przewodnicz4cy Rady Grniny poprosil Przewodnicz4cego Komisji Rewizinq Rady Gminy o

plzedstawienie uchwaly Komisji .

Ptzewodnicz4cy Komisji Rewizyjnej Pan Sylwester Kasprowicz przedstawil Uchwalg

Komisji Rewizinej Rady Gminy Rybno z dl:.ia 2 czerwca 2017 r. w spmwie zaopiniowania



wykonarria budZetu oraz wniosku dotycz4cego absolutorium (uchwala stanowi zalqcznik do

protokolu).

Komisja Rewizina Rady Gminy Rybno pozytywnie zaopiniowala wykonanie bud2etu

Gminy za 2016 rok przez W6jta Gminy i wysqpila do Rady Gminy o udzielenie W6jtowi

absolutorium z tytulu wykonania budZetu Gminy za 2016 rok.

Przewodniczecy Komisji Rewizinej przedstawil r6wnie2 opinig Kofiisti Rewizinej o

wykonaniu budZetu Gminy Rybno za 2016 rok (opinia stanowi zalqcznik do protokofu).

Radni nie zglosili pytai ani uwag do pzedstawionq paez przewodrticzqcego Komisji

Rewizinej Rady Gminy Rybno uchwaly oraz pzedstawionq opinii .

Nastepnie Przewodniczqcy Rady przeszedl do kolejnego podpunktu porzqdku obrad.

Przewodniczqcy Rady - Pan Andzej Kornacki przedstawil Uchwalg Skladu Orzekajqcego

Regionahq Izby Obiachunlowei w Olsztynie Nr RIO.VI -0120_342 /1,7 z dnia E czerwca

2017 r. w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyinej Rady Gminy Rybno w
sprawie udzielenia absolutorium Wdjtowi Gminy Rybno za 2016 rok stwierdzaj4c, Ze Sklad
OrzekajEcy Regionalnej Izby Obtachurlowej w Olsztynie wydal pozytywnE opmre o
przedlo'o ytnprzez Komisje Rewizyjn4 Rady Gminy Rybno wniosku w sprawie u&ielenia
absolutorium dla Wdjta Gminy z tytulu wykonania budZetu za 2016 rok.

6) Debata.

Przewodniczqcy Rady otworzyl dyskusjg nad sprawozdaniem z wykorunia bud2etu Gminy
Rybno za 2016 !ok.

Glos zabrali:

Wiceprzewodnicz4cy Rady - Pan Dariusz Tara przypomnial wykonanie budzetu za 2015 rok
oraz przedstarlil pok!6tce zakres zadai inwestycyjnych zrealizowanych w 2016 roku.

Zwr6cil tez uwagg na zadania wykonane w lamach funduszu soleckiego.



Przewodniczqcy Rady - Andrzej Komacki odnosz4c sig do wypowiedzi

wiceprzewodniczecego rady stwier&i} ,,inwestycje dokonane przez fundusz solecki tu

praca pracowrrik6w, ale Srodki przeznaczone na furdusz solecki, mieszkarlcy decydowali co

chce iealizowa6. Nie do korlca powiedzialbym, ie te inwestycje s4 priort'tetem, kt6rym jest

sie czym chwalia. Nie bede analizowal calej gminy, ale oprg sig na motej miejscowosci.

Mieszkarlcy pytajq na ternat 6wietlic wiqskiej, kt6rej do &i5 nie ma. Czy Parl W6it odniesie

sig do tego, czy ta swietlica powstanie? To jedna z najwaZnieiszych spraw moich

mieszkarlc6w. Dokumentacja jest wykonana, a nie wystqpiono do lnkalnej Grupy Dziatania

o kwote 200ty6., moze to nie s4 duze 6rodki, Nie rozmawiano nawet z mieszkarlcami i

sbazakami, czy ubiegaa sie, czy nie. Wiem,2e takie mozliwosci byly."

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wegrzynowski: .dyskutujemy nad wykonaniem budZetu za 2016

rok. To, co zostalo zaplanowane zostalo wykonane. Wykonana zostala dokumentacja,

wykupili5my grunt ."

Radny - Pan Piotr Kamirlski: ,,do kolegi Tary, plzeczytal Pan bardzo strategiczne inwestyqe

tt?u budowa wiaty, zakup agregatu, czy lamy solarne. Przeczytal r6wniez kolega, 2e zostal

wykonany plojekt kanalizaqi sanitamej Debief-Haltowiec, modernizacja hydrofomi w

Hartowcu z rozbudowE wodociqgu Gredy-Wery-Kopaniarze, Ze to zostalo wykonane. DziS

w zalqczniku ru 2 widzimy projekt rozbudo*y Grqdy-Wery-Kopaniarze z modemizacj4

hydroforni w Hartowcu. To nie zostalo wykonane. Vwaia'r., ie ta inwestycia iest

shategiczn4 dla naszej gminp poniewa,:; ta czest gminy nie ma wody. Jeste6my j!2 ttt ttzy

lata i nawet nie malrly projektu. Priorytetem Pana Wojta bylo, Ze wszyscy muszq miet wode.

Kolejna wazna inwestycja kanalizacja Debienia i Hartowca. Znowu punkt6w Ze6my nie

zdobyli tylko dziwi fakt 2e inne gminy np. Lidzbark zdobyly te p$kty. Bywafy gminy, 2e

pzechodzily dwa projekty tylko u nas jakos nie. Czy bedziemy budowat 4 kanalizaqe?

Je2eli nie dostali.Smy dofinansowania, to r6bmy to etapami. Ludzie na to czekaj4."

Wiceprzewodniczqcy Rady - Pan Dariusz Tara: ,,moie nie do6i precyzfnie sig wyrazilem

jeZeli chodzi o projekt kanalizacii Debiei-Hartowiec, remont hydroforni Hartowiec z

rozbudowq wodociqgu Grqdy-wery-Kopania!2e." Nastepnie dokonal uzupelnienia

wypowiedzi w kwestii dotyczecej realizacji przedmiotowej inwestycji . ,,Odniose sie do

wypowiedzi Pana Przewodniczqcego w zakresie inwestycji realizowanych w ramach



funduszu soleckiego, 2e nie mamy sie czym chwalia. Mamy si9 czym chwalid bo s4 to

inicjaty'wy oddolne, wykonywane za niewielkie pieni4dze. Wiele prac wykonano w ramach

prac spolecznych. Wiele Iat tego nie bylo. Od dw6ch lat mamy fundusz solecki i nie

wstydzmy sie tym chwalif. Batd.zo d!2o eczy zostalo zrobionych. To pow6d do dumy a
nie do wstydu."

Pizewodnicz4cy Rady - Andrzej Komacki: ,,kolego Przewodniczqcy nie wsty&e sie tego co

zrobili mieszkafcy. Za funduszem soleckim bylem od samego pocz4tku. MySle, ze hzeba

m6wid o naszych osiQgnieciach."

Radca prawny - Pan Zbigniew Drzystek przypomnial zasady instytucji absolutoriurn

podkre6laj4c, Ze jest ono zwi4zane z wykonaniem budZetu. Nie dotyczy calokztaltu
dzialalnosci w6jta w danym roku obrachunkowym, powolui4c sie na orzecznictwo sqd6w w
tym zakresie.

Radny - Pan Pioh Karirlski: ,,Panie mecenasie, w spmwozdaniu finansowym za 2016 rok
mamy punkt ,,zrealizowane platnoki ze Siodk6w Unii Euopejskiei ,, stan na koniec roku
poplzedniego 0,O stan na koniec roku bieZqcego 0,00. To m6wi samo za siebie.,,

Na tym debatg zakorlczono.

Po tym PEewodniczqcy Rady zamlnql debate. Wobec czego przer rodaicz4cy Rady

przeszedl do kolejnego podpunktu porzqdku obrad.

n Podiecie uchwal w sprawie:

Po odczytaniu przez Wiceprzewodricz4cego Rady projektu uchwaly, przewodnicz4cy Rady

poddal pod glosowade protekt uchwaly w sprawie zatwierdzenia sprawozdania

finansowego oraz sprawozdania z wykonania budzefu za 2016 rck.

2015 rok.



Rada Gminy w glosowaniu iawn)dr na ustawowy sklad Rady 15 Radlych w obecnoSci 14

Radnych, glosami:

-77 -,,a",
- O - ,,przeciw"

- 3 -,,wshrymuf4cych si9"

podifla uchwal? Nr XV4I,A7 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz

sprawozdania z wykonania budietu za 2016 rok.

Uchwala stanowi zahcznik do niniejszego protokolu.

b) u&ielenia W6itowi Gminv absolutorium z tvhrlu wvkonania budrietu za 2016 rok

Po odczytaniu przez Wiceprzewodniczecego Rady projekttr uchwaly, Przewodniczqcy Rady

poddal pod glosowanie proiekt uchwaly w sprawie udzielenia wqtowi Gniny Rybno

absolutorium z tytulu wykonania budZetu za 2016 rok.

Rada Gminy w glosowaniu iawnym, na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 14

Radnych, glosamil

-70 - ,,2a",

- O - ,,ptueciw"

- 4 -,,wstrzlmuj{cych sie"

podifla uchwal€ Nr XlJO,l77 w sptawie tdz,relenia W6itowi Gminy Rybno absolutorium

z hrtulu wykonania bualzetu za 2015 rok.

Uchwala stanowi zal4cznik do niniejszego protokolu.

Po czym Przewodnicz4cy Rady Gminy Pan Andrzej Komacki zarzEdzil P*erwe w obradach

od godz.10125 do godz.1l:40

T.Podiecie uchwal w nastepuia(ych sgrawach:

1) zmiany Wieloletniei Prognozv Finansowei Gminv Rvbno na lata 2017-2027

Przerar'odniczacy Rady- Pan Andtzej Kornackr zwr6cil sie do Radnego Pana Daiusza KarbowskieSo

Przewodniczqcego wsp6lnego posiedzenia komisji resortowych o przedstawienie opinii w sPrawie

proiektu uchwary.

Radny - Pan Daiusz Karbowski poinformowal iiL ,,podczas wczoftjszego posiedzenia komisji 9

mdnych glosowalo ,,2a", 1 radny nie glGowal za zmiane Wielolehiej Prognozy Finansowej na lata



2017-2027 . Podoh\ie z projektem uchwaly r r sprawie zmian w budZecie cmi.y Rybno na 2OU rok, 9

radnych glosowalo ,,2a" pzyieciem proiektu uchwal, I radny nie glosowal.:

Skarbnik Gminy wobec braku pytai ze strony Rady w spra\,\.ie projektu uchwaly nie wniosla

wlJasnieli-

Nastepnie Przewodniczqry Rady otworzyt dyskusje.

Pytai nie wniesiono.

Przewodnicz4cy Rady zamkn4l dyskusje. po odczytaniu projektu uchwaly pzez
Wiceprzewodnicz4cego Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glGowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 14 Radnycl!
tlosamil
-74 -,,2a",
-O - ,,przeciw"
- 0 -,,wstrzymuj4cych sie"
podiela uchwah Nr XV43f7 w sprawie zmiany Wieloletniei protnozy Finansow€j cminy Rybno
na lata m17-2027 .

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

2) zmian w budircie cminv Rybno na 2fi7 iok

Skarbnik Gminy wobec braku pytafr ze strony Rady w sprawie projektu uchwaly nie wniosla

wyia6nied.

Nastepnie Przewodniczqcy Rady otworzyl dyskusie.

Glos zabrali:

Radny - Pan Piotl Kamiiski: ,,kolega przewodniczqcy m6wil jakie byly w],niki glosowania. Ta jedna

osoba to bylem ia. Z prostq przyczyny. Orrzymujemy przed sesj4 cferki, co sie zmienia. Nie
ohzymali6my uzasadnienia. Nie wiedzialem. co , gdde Wzechodi. pani Skarbnik powiedziala, Ze nie
musi tego robid. Nie wiefi czy w ptzyszloklw og6le cokolwiek dostaniemy.,,

Radca prawny - Pan Zbigniew Drzystek srwierdzit, i€ niew4tl,liwie pan Radny podni6sl waina
kw€stie trudnosci odczytywania uchwaly budzetowej. Jednakie uzasadnienie uchwaly budzetowej

nie jest je obowi4zkowym elementem. "

Radny - Pan Piotr Kamirtuki podkresD ii dla radnych wainym jest uzasadnienie opisowe do budZetu

oftz zalqcznik dolycz4cy z^dan inwestycyinych. Dla zrozumienia dokonywanych zmian w trelci
uchwaly budzetowej oraz zmiany wielolehiq prognozy finanso.wej, wr6cil sie o doreczanie uchwal,
uzaiadnienia opbowego i zalqcznika dotycz4cego zadan inwesryor,inego.

Na tym dyskusje zakoficzono.

l0



Przewodniczqcy Rady zamln4l dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwafy przez

Wiceprzewodniczqcego Radt poddal to pod glosowanie.

Rada Gminy w gtGowaniu iawn)m na ustawory Bklad Rady 15 Radnych w obecnoici 14 Radnych,
tlosami:
-74 -,,2a",
-O -,,ptueciw"
- 0 -,,ffitzymujrcych sif"
podigla uchwafg Nr XI./a$7 w sprawie zmian w budzecie cminy Rybno na 2017 rok

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

3) trvbu prac nad proiekt i

Przewodniczqcy Rady- Pan Andzei Komacki zwr6cil si9 do Radnego Pana Dariusza Karbowskiego

Przewodnicz4cego wsp6lnego posiedzenia komisji resortowych o przedstawienie opinii w sprawie

projektu uchwaly.

Radny - Pan Dariusz Karbowski poinJormowat iz niniejszy proiekt uchwaty zostal pozytywnie

zaopiniowany przez komisie stale wFikiem g)os6w.9 ,,2 " ,.

Nastepnie Przewodnicz4cy Rady otworzyl dyskusje. Pytan nie wniesiono.

Przpwodniczacy Rady zanknql dyskusj€. Po odczytaniu projektu uchwaly puez

Wiceprzewodniczecego Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Cffiny w gl$owaniu jawnym na ustawo y sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 14 Radnyclf
gosami:
-74 -,,2a",
-o -,,paeciw"
- 0 -,,wstrzymujlcych sie"
podigla uchwale Nr XV4qU w Bprawie trybu prac nad proiektem uchwaly budtetowej

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

4) znigienia statusu pomnika przwody

Prz€wodnic"4ry Rady- Pan Andrzej Kornacki zwr6cil sie do Radnego Pana Dariusza Karbowskiego

Przewodnicz4cego wsp6lnego posiedzenia komis,i resortowych o przedstawienie opinii w sprawie

projektu uchwaly.

Radny - Pan Daiusz Karbowski poinformowal, ii oba projekty uchwal w sprawie zniesienia statusu

ptzytody zostaly pozytywnie zaopiniowane przez komis,e stale .

Nasepnie Przewodniczqcy Rady otworzyl dyskusje. Pytai nie wniesiono.
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Pnewodn|z4cy Rady zamkn4t dyskusj€. po odczytaniu projektu uchwaly przez

Wiceprzewodniczqcego Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glGor,vaniu iawnym na Gtawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 14 Radnych,
9osami:
-14 -,,2a",
-0 - ,,ptzeciw"
- 0 -,,wstrrymuiQcych sie"
podifia uchwal? Nr XV4ql7 w sprawie zniesienia statusu pomnika prryrody,

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

5l zniesienia statusu pomnika przr.rodv

Puewodnicz4cy Rady otworzyl dyskusje na projektem uchwaly. pytaf nie wniesiono.

Przewodnicz4cy Rady zanl(nel dyskusie. Po odczytaniu projektu uchwaly przez

Wiceprzewodniczqcego Rady, poddal go pod gtosowanie.

Rada Gminy w tlosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 14 Radnyctr
glosami:
-74 -,,2a",
-O - ,,przeciw"
- 0 - ,,wshzymujacych 6ie"
podjela uchwalF Nr XV4747 w sprawie zniesienia statusu pomnika przyrcdy.

Uchwala stanowi zahczrik do protokolu.

6) powolania MlodzieZowej Radr. cminy Rvbno

Przewodniczqcy Rady- Pan Andrzei Kornacki zwr6cil sie do Radnego pana Dariusza Karbowskiego

Przewodniczqcego wsp6lnego posiedzenia komisji resortowych o przedstaw.ienie opinji w sprawre

proiektu uchwaly.

Radny - Pan Dariusz Karbowski poinformowal, ji. njntejszy proiekt uchwaly zostal zaopiniowany

przezkomiiestalewynikiemglos6w:5,,za"t2,,prz€]cj.{/,13,,wstzymui4cychsie.

Nasepnie Plzewodniczecy Rady otworzyl dyskusie nad proiektem uchwaly.

Glos zabrali:

Wiceprzewodniczqcy Rady-Pan Dariusz Tara poinformowal o przyjerych przez komisig poprawkach

do proiektu uchwaty w zakresie:

- S 8 ust. 2 , w brzmieniu ,,Wbotu prztuo.lnicz4cego MRG dokonujq rudni MRC na ierwszyft posiedzeniu

u gtosouraniu taj W spoir6d zgloszonych kandydatdu", otrzyr 'uje ljtrzmrtr]niet ,, ,,uVboru plzrwoilniczqcego

MRG doko ujq ndni MRc na drugim posiedzeniu u SJosouaniu tajnry spoidd zgloszonych k ndydat&o";

oraz dodano 5 8 ust€py:

ust. 5 w brzrnieniu:,,d€cyzje MRG zapa.lajL zuryklq uiekszoiciq glos6tt w gtosoaa iu jnonw chyba, ie
przepisy stanoloiq inaczej" ;

-. ust. 6 w brzmieniu: ,,obrudy MRG proua.lzi przeloodnicz|cy MRG, a u) czasie jego nieobemoict jeden z

Tuceryewo tln i. z q.! ch" ;
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- ust. 7 w brzmieniu: ,,do czasu puttolania przaoodniczqcego obrady MRG ptouadzi najstarszy Toiekien ra.lny

MRG".

,,Pani Przewodnicze Powiatu zwr6cila uwage na kwestie merytorycznq, w zwiqzku z tym proponuje

pzyi€cie poprawki: w S 2 ust. 1 po slowach ,,sklatu si| z " dodai,, ie mnuj nia 10 ntllch" or^z w 93

ust. 1 po slowach: ,,s/dada si? z ,, dodat ,, ftie finiej nii 10 radych" .

Radca prawny - Pan Zbigniew Drzystekr ,, w g I !st.5 ,decVzje MRG mpadajq zwVW uiekszo4ciq 8los61u

w glosouaniu jau W chyba, ae Wzepisy stanowi4 inaczaj", 
^aleitaloby 

slowo ,decfzje" zastapia slowem

Radny - Pan Pioh Kamirlski: ,. w S 11 : ,,radnym moze by( r+yl4cznie osoba uczgszczaiqca do szkoly,

znajdujecei sie na terenie gminy Rybno. Zwdcil uwage, Ze starszei mlodzieZy uniemozliwia si€

ubieganie o mandat w MRG. Wskazal, i€ nie bedzie bral udziatu w glosowaniu nad statutem , kt6ry

pomiia takA mlodziez. Ponadto podkre6lil, odnoszqc sie do zapisu w S 4 ust 1, iZ opiekun MRG

powinien by( wybierany przez nldodzieL. Ddej wni6sl zashzei€nie do ordynacti wyborczej w kwestii

cz],nnego prawa \tybrczego przyslugut4cego uczniom klas II - V Uzasadnil swoi4 wypowiedz tym,

ii niekt6re dzi€ci nie posiadaj4 jeszrze umiej€tnoSci pisania i czytania. Wskazal, ia ProPonowal

podziat na okregi wyborczej w analogii z Podzialem na okregi wyborcze gminy Wedlug niego to

bardziej skomplikowana koncepcia ale bardziq przeizysta. w6wczas wybory bed4 bardziej uczciwe

Jesz.ze raz podkre6lil, ii zapisy tego statutu Pozbawiai4 starsz4 mlodziei udziah w zyciu

publicznym."

Wiceprzewodniczqcy Rady - Pan Dariusz Tara przyPomnial dotychczasowy przebieg procesu

legislacyiny nad projektem niniejszej uchwaly, wskazujac iednoczeinie na skladane w6wczas uwagi

do projektu. Dalq zaapelowal o prziecie ProPonowanego Projektu uchwaty Wskazal, iZ w ciqgu

p6ltorarocanego okesu, kiedy wplt'nql Pierwszy wniosek o powolanie Mlodziezowej Rady Gminy

nie wptynely ze shony radnych wniosku z propozycjq zmiany statutu.

Radny - Pan Pioh Kaminski odni6sl sie do sPotkania dzle.i ohz rcdzic6w i ich oPrnii w sprawie

powolania Mlodziezowei Rady Gminy-

Wiceprzewodnicz4ry Rady_Pan Dadusz Tara wskazal na bardzo wainy asPekt ti.. uczestnictwa i

zaa Baiowa ia mlodziezy w iycie lokalnei spolecznosci Podkeilil, r6wnie2 it niniejszy proiekt

statutu powinien bya rar'ziety pod rozwage Rady.



Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Komacki odnoszqc sie do proponowanych argument6w

radnego Pana Pioha Kamiiskiego zwr6cil uwage na ewentualnq mozliwosl wypracowania i zmiany

zaPjs6w statutu podczas dzisiejszej sesji.

Wiceprzewodniczqcy Rady - Pan Dariusz Tara zwr6cil uwage, iZ do tej pory wziete pod uwage

zostaly tylko poprawki zgloszone przez niego.

Radny - Pan Pioh Kaminski wskazat, ii!, jego zdaniem w chwili ob€cnei nie ma mo2liwo6ci

$prowadzenia proponowanej przez niego zmiany w zakresie podziafu na okregi, poniewai zamian ta

wymusza dostosowanie innych zapis6w statutu.

Wi.eprzewodnicz4cy Rady - Pan Dadusz Tara wskazal, iZ Rada miata duzo czasu na uwzglednienie
poprawek.

Radca prawny - Pan Zbigniew Drzystek stwierdzil, ii z uwagi na proponowane koncepcje powolania
Mlodziezowej Rady, nie moiliwojci dostosowania altualnego ptoiekru staturu do nowej koncepcji.

Koniecznym zatem jest wyb6r wlaJciw€go tozwi4z nia w zakresie zasad i trybu wyboru
Mlodziezowej Rady .

Wiceprzewodnicz4cy Rady - pa]l Dariusz Tara podkre6lil, it w innych gminach w sklad takich rad
wchodzq uczniowie klas V.

Sekretarz Gminy - Pani Jotanta Jendrycka: przypomniala oczekiwania uczni6w w przedmiocie
utworzenia Mlodzieiowej Rady. ponadro podkreSlil, it warto przyjeC aktualny projekt statutu,
kt6rego zmiany zawsze sE moZtiwe. WyjaSnila kwestie *yboru opiekuna MlodzieZowej Rady.

Wiceprzewodnicz4cy Rady - Pan Dariusz Tara ponowil prosbe o prziecie proponowanych na
wstepie poprawek w zapisach statutu.

Radny - Pan Piotr Kamiiski zlo2yl wniosek formalny o przyjecie jednei z dw6ch proponowanych
koncepcii statutu Mlodzieiowej Rady:

- pierwszei, stanowiAcei aktualny proiekt oparty na podziale na obwody szkolnei

- drugiej, statutu opartego na podziale na okregi wyborcze gminy.

Radny - Pan Dariusz Karbowski poinformowal o zorganizowanym spotkaniu tr6jek klasowych i ich
todzk6w, kt6rzy pozytywnie odniesli sie do proponowanego projektu statutu. Wiasnil r6wnier, i2
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zloiyl wnios€k o utworzenie doda&owe8o okregu wyhrcz€go obejmujncy swym zasieSiem obsza r

caleigminy. Wni6sl o uwzgledni€nie tej propozyii zmidny.

Wiceprzewodniczqcy Rady - Pan Dariusz Tara zwr6cit uwage, Ze powotanie takiego okre$ bedzie

powodowalo dyskryminacje mlodziezy mieszkaiEcej poza Rybnem. Zaapelowal o prziecie

proponowanego projektu statutu.

Radny-PanTomaszBieleckizloiylwniosekformalnyododaniewg2ust.lig3ust.lpor,vyrateniu

,,Zesp6l Szk6l w Rybnie" dodad zapis: ,, i inne szkofy, do kt6rych uczeszczaiq uczniowie gminy"

Wiceprzewodnicz4cy Rady - Pan Da usz Tara z luwa4l, 2e wniosek Radnego Pana Tomasza

Bieleckiego jest formalnie trudny do zrealizowania.

Radny - Pan Piotl Kamituki zwr6cil uwage, ,p pro@zyqe zgaszone przez Radnych Pana Dariusza

Karbowski%o i Pana Tomasza Bieleckiego s4 trudne do zrealizowania.

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Komacki zasuSerowal, aby mlodziei. uczeszrzai4c4 do szk6l

poza terenem gminy, uwzglednid przy poszczeg6lnych szkolach podstawowych.

Radca prawny - Pan Zbigniew Drzystek wytasnil, i2 wobec wysuni9bego koleinego modelu

mieszanego statuhr, kt6ry w swq mabrn jest dosa trudny do zrealizowania, zasugerowal glosowanie

nad wnioskiem formalnym RadneSo Pa]la Pioha Kamiiskiego.

Przewodnicz4cy Rady - Pan AndzE Kornacki stwierdzil 2e podda pod glosowanie przedstawiony

wniosek formalny Radnego Pana Pioha Kamifukiego.

Wiceprzewodnicz4cy Rady - Pan Da usz Tara zwr6cil uwage na fakt iz w przypadku propozycji

Radnego Pana Pioha Kamirlskiego dysponuie sie tylko jej zarysem bowiem fotmalnie nie zostala

przedstawiona.

Nasepnie Pzewodniczqcy Rady - Pan Andrzq Kornack poddal pod glosowanie wniosku

formalnego Radnego Pana Piotra Kamifukiego w sprawie przeprowadzgnja wybor6w do

Mlodziezowej Rady Gminy w oparciu o podzial na okregi wyborcze.

Rada Gminy w tlosopaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoEci t4 Radnycl!
glo3ami:
-6 -,,2a",
- 4 - ,,przaciw"
- 4 -,,wstrzymuiqcych si€"
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uwzglednila wniosek formalny Radnego Pana Pioha Kamifukiego w sprawi€ przeprowadzenia

wybor6w do Mlodzieiowej Rady Gminy w oparciu o podzial na okregi wyborcze.

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Koma€ki zwr6cil sie do Radnego pana piotra Kamiiskiego o

pobaktowanie wniosku iako pilny.

Radny - Pan Piotr Kamituki zwr6cil si€ do Radnych o pomoc w pracach nad zgloszon4 propozyqq

nowego brzmienia statutu.

Rad€a pmwny - Pan Zbigniew Drzystek zwr6cil uwage, i2 wniosek formalny dotyczyl nyboru jednej

sposr6d dw6ch zaproponowanych konc€pcii. Wob€c tego nalety poddaa pod glosowanie druga

xoncepg€.

Wiceprzewodniczqcy Rady - Pan Dariusz Tara wskazal, odnosze sie do wniosku Radnego Pana Piotra

IGmiriskiego, iZ jego zadaniem w tym wypadku \ale'alo zloiryt wniosek o wyl4czenie projektu

uchwaly z poEqdku obrad i przekazania do pracy w komisji.

Przewodniczqcy Rady - Pan Andrzej Komacki poprosil radce prawnego o opinie w tej sprawie

Radca prawny - Pan Zbigniew Drzystek wyjaJnil, i2 wnioskodawca moie wycofaa zloZony uprzednio

lvadosek i zlotyd kolejny.

Radny - Pan Piotr Kaminski w odpowi€dzi na sugestie Radnego Pana Dariusza Tary w kwestii

wylqczenia z porzqdku obrad sesji przedmioto$r'ego projektu uchwaly i przeslana go do dalszych pmc

w komisji, zlozyl wniosek formalny w tej materii.

Seketarz Gminy - Pan Jolanta Jendrycka poinformowala, iz w okresie letnim nie planuF sie sesji

Rady. Wia6nila kwestie zwi4zanq z procedur4 przeprowadzania wybor6w do Mlodzieiowg Rady.

Nasepnie Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Kornacki poddal pod glosowanie wniosek formalny

Radnego Pana Piotra Kamiiskiego w wyl4czenie z porzqdku obrad sesji proiektu uchwaly sprawie

powotania Mlodziezowg Rady Gminy Rybno i pEeslania do dalszych prac w komisii.

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawordy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 14 Radnycb
gIo3ami:
-6 - -2a",
- 7 - ,,pr7,eciut"
- I -,,wstrzymuiagch sie"
nie uwzglednila wniosku,
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Po czym Prz€wodniczecy Rady poddal pod glosowanie poprawki wniesione przez Radnego Pana

Dariusza Tare:

1) - S 8 ust. 2 , w bzmieniu: ,,u,yboru przzuodnicz4cego MRG doko ujq rudni MRG na pieruszw

posiedzeniu u glosouanfu tajnytn spoSr6d zgtoszonych kandydafuo", otrzymuie brzmieniei ,,

,Wboru przaoodniczqcego MRG dokon j4 rud i MRG na ilrugim posiedze tu w glosouanlu talnry

spa+6d zgloszonych kandydaf&r1 omz dodano S 8 usepy:

2) - ust. 5 w brzmieniu: ,uchwaly MRG zapadojq auykt4 t i1kszo1ciq 8los6u w glosoulani jaunym

chyba, 2e Fzepisy stanowiq inaczej" ;

3) - ust. 6 w brzmienit ,,obrady MRG ptowadzi fzewodniczqcy MRG, a @ czasie jego nieobecfloici

j e de ft z uicep ft eu o.Ifi i. z qc! ch" ;

4) - ttst.7 w brzmieniu: ,,tlo czasu powola ia przeuodniczqcego obrudy MRG prcwadzi najstarczy

wiekiem radny MRG" .

Rada Gminy w tlosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 14 RadnyclL
glo3rmi:
-1O -,,2a",
- O - ,,pflecfu,t"
- 4 -,,ffitrz'.muitcych sie"
Poprawki przyigla.

Nastepnie Przewodniczecy rady poddal pod glosowani€ kolejnq proponowane poprawke Projektu

uchwaly w bzmieniu: w S 2 ust 1 po slowach ,,sklada sE z " dodac ,,nie nniej ni 10 mdych" ohz w E3

ust. 1 po slowach: .,sklad. si." z ,, doda(. ,, nie mniej ni'10 ndych" .

Rada Gminy w glosowaniu jawnyrn na uEtawo y sklad Rady 15 Radnych w obe.nosci 14 RadryclL
glo3ami:
-17 -,,2a",
- 0-,,przeciw"
- 3 -,,wstrrymujtcych sie"
Poprawki przyjgla.

Radny - Pan Tomasz Bielecki zwr6cil uwagg Ze skladal wnios€k formalnych o poprawke w zkresie

dodaniewS2ust.lig3ust.lposyraireniu,,Zesp6lSzk6lwRybnie"dodadzaPis:,,iinneszkoly,do

kt6rych ucz€szczajq uczniowie gminy".

Wiceprzewodniczqcy Rady - Pan Dariusz Tara wskazal, ii wprowadzenie proponowanej poPrawki

przez Radnego Pana Tomasza Bieleckiego powoduje inne zmiany dotychczasowego statutu m.in.

sporzqdzania spisu wyborc6w.

Radny - Pan Tomasz Bielecki odni6sl sie do spnwy spozqdzania listy syborc6w.
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Wiceprzewodniczqry Rady - Pan Dariusz Tara wni6sl o odrzucenie proponowanych poprawek przez

Radnego Pana Tomasza Bieleckiego poniewaz wymuszaj4 one zmiany kolejnych zapis6w statutu.

Poprosil o przerwe.

Przewodniczqcy Rady - Pan Andzei Komacki za rz4dzil przprwe w obndach od godz. 13:00 do godz.

13:05

W czasie przerwy obrady opuscila Radna Pani Marzanna Borkowska. Stan Rady 13 os6b.

Po przerwi€ glos zabral:

Radny - Pan Tomasz Bielecki wycofal zloiony wniosek o wprowadzenie proponowanej poprawki.

Na tym dyskusje zakodczono.

Przewodnicz4cy Rady po odczytaniu projektu uchwaly przez Wiceprzewodnicz4cego Rady, poddal

go pod glosowanie.

Rada Gniny w glosowaniu iawnym na usrawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci t3 Radnyct,
Slosami:
-9 -.2a",
-2 - ,,prze{il*""
- 2 -,,wstrzymuiQ(ych sie"
podjpla u.hwale Nr XV4Vr7 w sprawie powolania Modzietowei R.dy cminy Rybno

Uchwala stanowi zalQcznik do protokolu.

Prz€wodniczqcy Rady- Pan Andrzej Kornacki zwr6cil sie do RadneSo pana Dariusza Karbowskiego
Przewodnicz4cego wsp6lnego posiedzenia komisji resortowych o przedstawienie opinii w sprawie
proiektu uchwaly.

Radny - Pan Dariusz Karbowski pzedstawit stanowisko komisji w sprawie projektu uchwaly.

Nastepnie Przewodniczecy Rady otworzyl dyskusje nad projektem uchwaty.

Glos zabrali:

Radny - Pan Piotr Kamifski odni6sl sie do kwestii proceduralnych wnoszenia skargi oraz negatywnie

ocenil kryteria naboru przy ubieganiu sie na wolne stanowisko pracy w administlacii.

Radca prawny - Pan Zbigniew Drzystek wyjasnil tryb wnoszenia i rc zpatrr.wania skary przez ory n
administracji.

Pani Barbara Meler-coitowska dokonala prezenracji swoiei osoby , sytuacji osobistei. Natreslila
r6wniei problem bezskutecznego ubiegania sie o prace w cmimym Osrodku pomocy Spolecznej w

Rvbnie,
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Rybnie. Nastepni€ odniosla sie do kwestii formalnych prz€prowadzoneto naboru na stanowisko

pracy w Gminnym O6rodku Pomocy Spoleczng w Rybnie, w tym komisji rekrutacyjnej.

Radna - Pani Agnieszka Wysocka odnosz4c sie do wypowiedzi Pani Barbary Meller4ojtowskiej

krygcznie ocenila pomijanie przy zatrudnianiu os6b z kwalifil(agami.

Radny - Pan Sylwester Karprowicz Przewodniczqcy Komisji rewizyjnej przedstawil stanowisko

Komisji Rewizyjnej w przedmiotowei sprawie.

Na tym dyskusie zakonczono.

Przewodnicz4cy zamknAl dyskusje nad niniejszym projektem uchwaly. Po odczytaniu proiektu

uchwaty przez Wiceprze wodnicz4cego Rad, poddal go pod glosowanie.

Podczas dyskusji obrady opuscil Radny -Pan Dadusz Karbowski. Stan osobowy Rady - 13 os6b.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci 12 Radnycl!
glosami:
-3 -,,2a",
-2 - ,,prze.iw"
- 7 -,,wstrzt'muitcych sie"
podiela uchwalf Nr xv49l7 w sprawie rozPatrrenia skaryi na dzialalno6{ Kierownika Gminneto

O6rodka Pomocy Spolecznei w Rybnie.

Uchwala stanowi zal4cznit do piotokolu.

Ad. 8. Wolne wnioski i zapYtania.

Glos zabrali:

W6it Cminy - Pan Tomasz W€grzynowski wfazil Radzie podziekowanie za udzielenie absolutorium-

Podni6sl zagadnienie zwiqzane z aPlikowaniem o srodki unijne na realizaqe zadari invvestycyinych'

Radny - Pan Sylwester Kasprowicz w imieniu Srupy W Rgkach Mlodych zaPrcsil na tumiej

charytatywny oraz na bieg kosowy, kt6ry odbedzie sie w Kopaniarzach

W6jt Cminy - Pan Tomasz Wegrzynowski wskazal na iniciatywy podejmowane przez poszczegolne

solectwa. Podziekowal soltysom i radnym za zaangiowanie na rzecz rozwoiu swoich mieiscowosci i

wspieranie inicjatyw.

Radny - Pan Waldemar Reszka wskazal na kwoe podatku iak4 wnosz4 mieszkaicy miejscowosci

Tuczki ti. 920 t'45,0021. Nastepnie Prz€dstawil klasyfikacje Posz.zeg6lnych miejscowo6'i w zakr€sie

kwot uiszczanego podatku. Wedlug niego skata $Tkonywanych inwestycii w poszczegdlnych

mieiscowokiach powinna isc w Parz.e z kwot4 wnoszonego podatku Zwr6cil sie o udostepnienie

przedmiotowych danych za rok 2016.
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Skarbnik Gminy - Panr Zdzislaw^ Kanicz odnoszqc sie do wypowiedzi Radnego pana pioEa

Kamiflkiego majacej miejsce przed glosowaniem nad absolutorium w kwestii zala.znika ru 4
zestawienie zmian w funduszu jednostki bedqcego elementem skladov,,ym sprawozdania

finansowego jednostki. Tym samym dokonala wyjasnief w przedmiotowei materii.

Soltys wsi Rybno - Pan Henryk WiJniewski odnosz4 sie do wypowiedzi Radnego pana Darius?a Tary
w zakresie przedstawionych inwestycji wskazal na niesprawne oswietlenie w pasaZu handlowym

oraz na niedokoiczon4 budowe kortu.

Radny - Pan Piotr Kaminski poinformowal o ztotonych piojektach uchwal w sprawie obnii€nia diet
radnych oraz wynagrodzenia w6jta gminy. W zwi4zku z uptywem waznosci kursu w zakresie

pomocy medycznej niekt6rym sbazakom, zapytal w6ita czy kulsy zostanq ziktualizowane . Zapytal
r6wniei , kto dokonal zakupu lamp oswietlaj4cych kosci6l w Rumianie i Rybnie oraz kto ponosi
koszty zlym zw4za e.

W6tt Gminy - Pan Tomasz Wegrzlarowski w odpowiedzi w.UjasniL n w sprawie oswierlenia
kokiol6w nalezy zwr6ci6 sie do patuIii, zaS sprawa ustalenia diet i wynagrodzenia w6jta to
kompetencja rady.

Radny - Pan Piotr Kamituki ponowil pytanie , ,czy pftwd4 jest, Ze z lampy oswietleruowe zaptacila
gmina i czy prawdq jest, Ze Smina ptaci za prqd?,,. Nastepnie zwrocit sie do Sekretaz Gminv czv
dalej bgdzie finansowany kurs pierwszej pomocy dta Ochotniczej Straiy poiarnej.

W6jt Gminy -Pan Tomasz WeSrzynowski w odpowiedzi podkrejlil, ii wszystko na biei4ce jest

finansowane. Przypomnial ponadto zaSadnienia zwiqzane z odzyskaniem VAT.

Radny - Pan Pioh Kamifski odni6sl sie do sprawy odzyskania VAT. ponowil p,.ranie dotycz4ce
zakupu lamp oSwietleniowych i ponoszenia koszt6w zwiqzanych z ich txzymaniem.
Radna - Pani Agnieszka Wysocka zwr6cila sie o wykoszenie poboczy na drodze dojazdowei do
mreiscowosci Grqdy.

Mieszaniec wsi Rybno - Pan Roman taroszewski wni6sl uwag€ w zakrerie czltelnosci ogtoszern o s€sii
oraz na problem wodyw m. Rybno.

Przewodniczqcy Rady - Pan Andrzei Komacki w odpowiedzi wiasnil i2 jako osoba odpowiedziatna
za zwolanie sesii zwr6ci uwage na czltelnojt ogloszei.
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W6it Cminy - Pan Tomasz WeSrzynowski om6wil kwestie zwiazane z iakoscie i dostepnosciA wody.

Pani Barbara Meller4ojtowska zwr6cila sie do rady prawnego o wyia6nienie czy konlurcy na wolne

stanowiska urzednicze podlegat4 werlikaqi formalno-prawnej oraz czy komiii rekrutacyjna moze

sktadaa s4 z pracownik6w danei iednostki.

Radca prawny - Pan Zbigniew Drz,stek w odpowiedzi wyiasnil, i.i kwestia powottwania komisji

rekrutacyinych nie jest uregulowana przepisami prawa. Uregulowanie w tym zakesie pozostawia sie

regulaminom wes'netEnym jednostki.

Pani Baibara Meler-Gojtowska wobec wyja6niefi rady prawneSo na zadane pytanie stwierdzila /Ze

ishieje zatem dowolnosd w zahudnieniu w tym przypadku przez kierownika cOI€. Nastepnie

zwr6ciia sie do w6jta gminy z pytaniem na jakie zasady obowiqzywat pzy zatrudnieniu na

stanowisko w Urzgdzie Gminy Pana Gerlacha i inspektora ds. oswiaty.

W6it Gminy - Pan Tomasz Wegrrynowski w odpowiedzi lvyjaSntl, i2 w ie9o kompetenqi nie lezy

ocena zahudnienia pzez kierownik6w poszczeg6lnych jednostek. Za zabudnienie w Ulf:edzie

Gminy odpowiada zal Sekretarz cminy.

Pani Barbara Meler4oitowska stwierdzila, ,e takie sytuacje w jakiej sie znalazla powinny byt

naglaJniane. Podke6lilam, i€ zatrudnienie kierownik6w iednostek nie powinno bya stafym.

W6jt Gminy = Pan Tomasz WeSrzynowski podkreslil, 2e praca na rzecz pomory spolecznei ma bardzo

specyficzny charakter. Dod^t teL, i bardzo wysoko ocenia prace zar6wno kierownilc GOPS iaki i
dytektoraSPGZOZ.

Pani Barban Meller-Gojtowska wskaz la, 2e nie zgadza sie z pozytywnA opiniE w zakresie

dzialafnosci GOIrS i SPGZOZ , mjn. daje sie z uwazyd poranne kotejki pzed budynkiem przychodni

czy problem personalny (lekarza)w poradni ginekologicznej.

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wegrzt'nowski w odpowiedzi wyiaJnil, Ze akhralnie duiym problemeft

jest pozyskanie i zakudnienie lekarzy. Nadmienil, iL. zana\y jest mu problem poradni

ginekologicznej. PodEmowane s4 &ialania rJl.aj4ce rczwi|za( ten problem, mjn. poprzez

zatiudnienie dodatkoweso lekarza.

Radca prawny - Pan Zbigniew Drzystek om6wil zagadnienie zw\4zanje ze skladem komisji

rekrutacyjnej Vzy ^abone 
na wolne stanowisko urz€dnicze. Wskazuiqc , ii czlontowie komisia
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rekutuiq si9 spo6r6d pracownik6w danej jednostki. Dzialanie komjsii o takim skladzie nie iest

sprzeczne z Prawem.

Radny - Pan Piotr Kamituki odni6sl sie do rankingu i d ejsca jakie zajmuje gmina Rybno na tle

innych gmin w zakresie pozyskiwania Srodk6w uniinych. Nawi4zat tez do sprawy rrydanego

zaftAdzenia w sprawie powolania zastepcy w6rta. Z,apytal co byto powodem takiej d€qr4i, skoro

m6wi si9 o tak szerokich pehDmocnictwach sekretarza gminy.

Radca prawny - Pan Zbigniew Drzystek om6wil zagadnienie zwilzane z potrzebq wydania

stosowneSo zarzEdzenia w6jta w sprawie powolania zastepcy w6jra.

Sekretarz G6iny - Pani Jolanta Jendrycka wyiasnila sprawe zatrudnienia w urzedzie pan c€rlacha,

wskaznj4c, ,e w tym przypadku nie bylo koniecznoici ptzgprcwadz 
^ia 

konkursu. Inspektor d.

oswiaty natomiast zostal zahudniony w wyniku przeprowadzonego naboru, kt6rego wlniki dosepne

sA na shonie BIP urzedu. Odniosla sie r6wnieZ do przedstawionego przez radnego pana piotra

Kamiriskiego zagadnienia rankingu pozyskiwania Srodk6w WyjaJnila 16wruez sFawg

przeFowadzania naboru na stanowiska pracy w urzedzie gminy.

Radny - Pan Marian Granica odwotujac sie do wypowiedzi w6jta gminy w sprawie odzyskania

podatku VAT stwierdzil, ie du2q wklad wnie6li poprzednicy, kr6rym naleiq sie wyrazy

wdziecznosci.

Przewodniczqcy Rady - Pan Andrzej Kornacki poruszyl kwestie zmiany podzialu gminy na okregi

wyborcze. Zaapelowal do radnych i w6jta gminy o podiecie tematu.

W6it Gminy - Pan Tomasz Wegrzt'nowski ustosunkowujqc sig do problemu stwierdzil, ze sprawa

nalezy do kompetencii rady

Przewodniczqcy Rady - Pan Andrzq Kornacki zwr6cil sie do Rady o zaiecie stanowiska w tejsprawie

poprzez glosowanie.

Podczas dyskusji na salg obrad powr6cil Radny - Pan Dariusz Karbowski. Stan osobowy mdy 13

os6b.

Rada Gminy w glosowaniu iawnj'n na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 13 Radny€tt
tlosami:
- 5 - ,,2a" ,
-O - ,,przeciw"
- 7 -,,wstrzymuj4cych sir"
Wyrazila wolg podjgcia zagadnienia w zakrgie zmiany ganic okret6w wyborczych



Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej - Pan Jaroslaw Rolkowski zwr6cil sie do Rady z pytaniem w
przedmiocie czasu trwania nadchodzqrych imprcz rczrywkowyc\ \. zgodnie z ustaleniami do godz.

24:OO

Wiceprzewodnicz4cy Rady - Pan Dariusz Tara za[wattyL i2. zostala podjeta uchwata wskazui4ca

godz.24:00, zas zr ia a godziny hwania imprezy wymaga zmiany uchwaty.

Radny - Pan Pioh Kamituki zasugerowal aby trzymaa sie przyi€tych zasad i hattowaa godzine 24

jako czas zakorlczenia imprezy.

Radny - Pan Sylwester Kasprowicz stwierdz4 ii impreza powinna hwa6 dluzej.

Wiceprzewodniczqcy Rady - Pan Dariusz Tara wskazala, iz najtepszym rozwi4zaniem bedzie podjecie

uchwaty zmieniaiqcej.

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzei Kornacki zwr6cil sie do w6jta gminy w sprawie planowanej

inwestyqi budowy lwiedicy w Haftowcu.

W6jt Cminy - Pan Tomasz Wegrzynowski wyiasnit iZ w chwiti obecnej w ramach ptanowanq

inwestyqi budowa Swiedicy w Hartowcu zakupiony zostal 8runt wydane zostalo pozwolenie na

budowe , dokumentacja techniczna. Podpisana zostala r6w.niei umowa i^tencyina z z?::f,4dem shaiy
w sprawie $ykonawstwa,

Wiec€j pytan nie wniesiono.

Ad.g.Zamkniecie obrad.

O godz.l4:40 Prz€wodnic24ry Rady Pan Andrzej Kornacki - wobec wyczerpania dziennego porz4dku

obrad - zan*nql obrady XL sesji zwyczainejRady Gminy Rybno.

Na tym prctok6l zakofrczono.

Protokolowala:
iN SPEXTO R

Uk/]
ner Euta Sobo(anska

Do ninieiszego protokolu zallcznik stanowi nagranie zawierai4ce obraz


